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Z Á P I S N I C A 

zo siedmeho rokovania MsZ, konaného  

 dňa 15.12.2022 na Mestskom úrade v Turzovke 

 

P R Í T O M N Í : 

Poslanci Mestského zastupiteľstva 

           MUDr. Viera BELKOVÁ 

 JUDr. Alžbeta FRIŠOVÁ 

            Ing. Ladislav HEJČÍK 

            JUDr. Radoslav HRUŠKA 

            Ladislav KADURA 

 Marián KLAGO 

 Mgr. Kamil KOBOLKA 

            Eliška LAŠOVÁ 

           Ing. Martin MRAVEC 

 PaedDr. Eleonóra RUDINSKÁ 

 Vladimír STUCHLÍK 

            Bc. Roland ŠMAHAJČÍK 

JUDr. Ľubomír GOLIS, primátor mesta  

Emília LUČANOVÁ, hlavná kontrolórka  

Terézia REPČÍKOVÁ, vedúca úseku ekonomického MsÚ  

Mgr. Agáta MACHOVČÁKOVÁ, vedúca úseku kultúry MsÚ 

Ing. Ján ČERVENÍK, vedúci úseku výstavby MsÚ 

Rudolf ŠOBICH, riaditeľ MPS  

Mgr. Rastislav BAKAJSA, riaditeľ spojenej školy Juraja Turza 

Tomáš ŽÁK, MsÚ  

Mgr. Ján SCHŰTZ, TVT  

Darina JEŽÍKOVÁ, MsÚ 
Vladimír ZÁHUMENSKÝ, TVT  

 

     Rokovanie Mestského zastupiteľstva v Turzovke otvoril primátor mesta                                    

p. JUDr. Ľubomír Golis. Zasadnutie v úvode spríjemnili deti Spojenej školy Juraja Turza 

svojím vystúpením, koledami a odovzdali darčeky poslancom Mestského zastupiteľstva. 

Primátor mesta v úvode privítal na zasadnutí prítomných poslancov, konštatoval, že je 

prítomných 12 poslancov a zastupiteľstvo je schopné rokovať a uznášať sa. 
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AD 2/ Schválenie programu Mestského zastupiteľstva   

     V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol 

doručený elektronicky všetkým poslancom formou pozvánky, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 
1. Otvorenie rokovania 

2. Zloženie sľubu poslanca, ktorý sa nezúčastnil ustanovujúceho zastupiteľstva  

3. Schválenie programu rokovania Mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 

overovateľov zápisnice,  určenie zapisovateľky zápisnice 

4. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

       5.    Konsolidovaná výročná správa a správa z auditu konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2021 

       6.    Stanovisko HK k 7. zmene rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 

       7.    Návrh 7. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022  a jeho príspevkovej a rozpočtovej organizácie 

       8.    Stanovisko HK k rozpočtu mesta Turzovka na rok 2023 - 2025 

       9.    Návrh rozpočtu mesta Turzovka na rok 2023 - 2025 a jeho príspevkovej a rozpočtovej organizácie     

      10.  Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami   

      11.  Návrh novelizácie č.1/2022   VZN  č.2/2022 mesta Turzovka o výške príspevku na čiastočnú  

             úhradu nákladov  v školách  a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Turzovka 

      12.  Návrh  novelizácia č.2/2022  VZN mesta Turzovka č. 4/2020  o určení výšky dotácie na  

             prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a školských  

             zariadení so sídlom na území mesta Turzovka  

      13.  Návrh  novelizácie č.1/2022  VZN č. 3/2022 o podmienkach poskytovania sociálnej služby  

             v zariadení  pre seniorov Mesta Turzovka  

      14.   Návrh novelizácia č.1/2022  VZN mesta Turzovka č. 4 /2022 o sociálnych službách a výške    

             úhrady za poskytované  sociálne služby  

      15.  Nakladanie s majetkom mesta  

      16.  Harmonogram zasadnutí MsZ na rok 2023  

      17.  Voľba členov pracovných komisií   

      18.  Návrh na delegovanie kandidátov do TKO Semeteš  

      19.  Plán zimnej údržby MPS  

      20.  Správa o ukončených kontrolách   

      21.  Interpelácie  

      22.  Rôzne 

      23.  Záver  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 14 

p. Kobolka – v októbri boli napadnuté 2 VZN prokuratúrou a presne v tomto istom čase 

                      sa v Národnej rade prijímala novelizácia, ktorá umožňuje všetkým obciam,  

                      ktoré mali zavedené ako aj my tu v Turzovke vážiaci systém. Máme nakúpené   

                      technológie, dva roky sa odpad v Turzovke váži.  

                    - uvedomujem si, že VZN treba predložiť a dať pripomienkovať občanom 15.  

                      dní pred zastupiteľstvom a ak ho následne zastupiteľstvo schváli musí byť opäť  

                      zverejnené na 15 dní a až potom nadobúda právoplatnosť.  

                   - poslancami sme krátko, napriek tomu by som chcel požiadať, či by sa  

                     predmetný bod mohol zaradiť do rokovania.  

                   - obec to musí urobiť k 1. januáru, aby sme mali zdaňovacie obdobie určitým  

                      spôsobom ošetrené. Vo VZN je už tento vážiaci systém zadefinovaný, chýba  

                     nám už tam len to jedno, aby sme do tohto VZN dostali, že od 1. januára sme  

                     mohli využívať tento vážiaci systém.  

                   - poplatky sú dané zo zákona, sú tam nejaké limity, k poplatkom sa nemusíme  

                     určitým spôsobom ani vyjadrovať. V samostatnom bode programu by sme sa  

                     tomu mohli povenovať.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  
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p. Kobolka – všetko, čo ste povedali p. primátor je pravda. Mne išlo len o to aby sme si  

                      povedali, že ideme systémom vážiacim od 1. januára.  

                    - nejde mi o stanovovanie poplatkov. Občania, čo neseparujú odpad a majú veľa  

                      odpadu nech si zaplatia viac, ale tí čo separujú a šetria životné prostredie  

                      a ekonomiku neodopierať im túto možnosť.  

                    - máme už potrebné veci k tomuto, vážili sme už 2. roky a viedli sme evidenciu  

                      váženia. 

                    - išlo tam len o to aby to bolo zavedené k 1. januáru vytvoríme nové VZN  

                      a pristúpime k váženiu a zavedieme všetky termíny, ktoré tento nový zákon  

                      definuje. Neskôr môžeme riešiť analýzy, dopady, koľko sa dvihne poplatok za  

                      odpad, nafta, pracovná sila a pod. Išlo len o to aby sme do VZN prijali tieto  

                     zákonne požiadavky. Je jasné, že sme opomenuli skutočnosť o zverejnení VZN  

                     a by bolo vyvesené 15. dní pred zastupiteľstvom, aby mohlo byť  

                     pripomienkované.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  

P. Mravec – toto VZN je najdôležitejšie, čo sa týka ľudí. Veľa krát sa prerokovávalo toto  

                    VZN v komisií. Je škoda, že ho prokuratúra zamietla. Pravda je, že takto rok  

                    stratíme a ľudia budú platiť paušálne 27eur. Vážiaci systém máme, ale ľudia si  

                    zaplatia 27eur, či separujú, ci neseparujú. Konkrétny zákon z Národnej rady som  

                    si prešiel a je nastavený v zmysle nášho VZN, ktoré sme mali pripravené. Podľa  

                    mňa na našom VZN nebude treba veľa meniť. Škoda je, že takto ten rok stratíme  

                    a vážiaci systém budeme môcť využívať až od ďalšieho roka 2024. Treba  

                    následne nové VZN vychytať, aby opäť niekto nepodal návrh na prokuratúru. 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kobolka – podporujem p. Mravca. Rozmýšľam, ako z toho vyjsť aby sme neporušili zákon  

                     a ako ľuďom nastaviť systém, ktorý používali 2. roky. Možno by stálo za úvahu,  

                     keby sme tu dnes neprimali VZN ako novelizáciu. Prijali by sme to len  

                     uznesením, len ten paragraf, že berieme na vedomie ako Mesto Turzovka, že  

                     budeme na budúci rok používať vážiaci systém. Dajme si termín napr.  

                     30.06.2023 aby bolo pol roka na to aby sme to spočítali, nastavili legislatívne  

                     parametre, aby to nebola strata celého roku ako povedal p. Mravec. Výmery  

                     chodia aj tak júl august. Nemusíme prijať VZN, stačí uznesenie, v ktorom si  

                     uvedieme, že mesto schvaľuje tieto parametre, ktoré zákon hovorí, nemusíme  

                     ich mať špecifikované, nemusíme ich dávať do VZN. VZN si môžeme  

                    nadefinovať s účinnosťou neskoršou.  

Odpovedal ihneď p. primátor.  

 

 

AD 3/ Voľba návrhovej komisie   

     p. primátor navrhol návrhovú komisiu v zložení: PaedDr. Eleonóra Rudinská,  

Ing. Ladislav Hejčík, JUDr. Alžbeta Frišová.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 15 
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AD 4/ Určenie overovateľov a zapisovateľky zápisnice  

     V tomto bode p. primátor určil overovateľov zápisnice p. MUDr. Vieru Belkovú,   

p. JUDr. Radoslava Hrušku a zapisovateľku Darinu Ježíkovú   

 

Výsledok hlasovania viď príloha uznesenie č. 16 

 

AD 5/ Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ  

     p. primátor informoval, že predmetný materiál bol doručený elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu zápisnice  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 17 

 

AD 6/ Konsolidovaná a výročná správa a správa z auditu konsolidovanej účtovnej 

závierky za rok 2021  

            Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

 Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 18 

 

AD 7/ Stanovisko HK k 7. zmene rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 

     Predmetný bod bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 19 

 

 AD 8/ Návrh 7. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2022 a jeho príspevkovej 

a rozpočtovej organizácie    

     Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 20 

 

AD 9/ Stanovisko HK  k rozpočtu mesta Turzovka na rok 2023-2025  

     Predmetné stanovisko bolo vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 21 

         

AD 10/ Návrh rozpočtu mesta Turzovka na rok 2023-2025 a jeho príspevkovej 

a rozpočtovej organizácie  
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           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým poslancom 

a tvorí prílohu zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 22 

 

AD 11/ Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami   

     Predmetný materiál bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým poslancom 

a tvorí prílohu zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 23 

            

AD 12/ Návrh novelizácie č. 1/2022 VZN č.2/2022 mesta Turzovka o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Turzovka   

           Predmetný návrh bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým poslancom 

a tvorí prílohu zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 24 

          

AD 13/ Návrh novelizácie č. 2/2022 VZN mesta Turzovka č. 4/2020 o určení výšky dotácie 

na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy 

a školských zariadení so sídlom na území mesta Turzovka    

    Predmetný návrh bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 25 

           

AD 14/ Návrh novelizácie č. 1/2022 VZN č. 3/2022 o podmienkach poskytovania sociálnej 

služby v zariadení pre seniorov Mesta Turzovka   

     Predmetný návrh bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 26 
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AD 15/ Návrh novelizácie č. 1/2022 VZN mesta Turzovka č. 4/2022 o sociálnych službách 

a výške úhrady za poskytované sociálne služby   

     Predmetný návrh bol vypracovaný písomne a doručený elektronicky všetkým poslancom a 

tvorí prílohu zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 27 

          

AD 16/ Majetkové veci 

           Predmetné návrhy boli vypracované písomne a doručené elektronicky všetkým 

poslancom a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. Hrtúsová  – uviedla jednotlivé body  rokovania 

 Zriadenie vecného bremena – Stredoslovenská distribučná  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 28 

 Trvalá prebytočnosť – Michal Križek  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 29 

 Výkup pozemkov – Michal Križek   

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 30 

 Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu – Doc. Ing. Anton Kachaňák  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 31 

 Poskytnutie finančných prostriedkov – Slovenský Vikariát Kongregácie sestier 

sv. Cyrila a Metoda  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 32 

 Prijatie úveru od Environmentálneho fondu 

Predmetný bod predniesol p. primátor 

p. Šobich – čo sa týka zámeru je to dobrá možnosť. S p. Tkačíkom hlavným projektantom  

                   sme prešli celé mesto. Z technických vecí na doplnenie – v súčasnosti máme 1050  

                   svetelných bodov v meste, 22 kusov rozvodných skrini. Všetky nie sú v ideálnom  

                   stave, pripravené na regulovanie svetla ako by sme chceli zrealizovať pre celé  

                   mesto.  Zhruba 15 kusov už funguje, dokážeme z dispečingu svetlá ovládať. Dve  

                   skrinky sú síce po rekonštrukcii, ale nedajú sa pripojiť na tento nový systém, sú  

                   zastaralé. Zhruba 5 kusov skriniek funguje na systéme spred 20.tich rokov.  

                  Dispečing môže byť na Mestskom úrade a na MPS na viacerých miestach. Môžu  

                  sa svetlá regulovať, napr. že od 23.00 hod. do 04.00 hod. budú svietiť na 40  

                  percent, je tam viacej možností nastavenia. Svetlá popred úrad a u jednoty sa  

                  meniť nebudú, len to vnútorné zariadenia. Tak isto svetlá na sídlisku, ktoré nie sú  

                  až tak staré. Najväčšou položkou je výmena káblových rozvodov. Bude treba  
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                  vymeniť aj stĺpy okolo požiarnej zbrojnice aj na starom cintoríne. Výmena  

                  káblových vodičov v areály Základnej školy. Oprava na Revírnej ulici, pod  

                  Kopanicou atď. Výmena 40-50. ročných stĺpov. Pri prvej výmene je vypočítaná  

                  návratnosť do 3. rokov. Všetky okolité mestá a obce budú musieť do budúcnosti  

                  tiež riešiť dajaký systém úspory.  

p. Rudinská – je to veľká suma, keby to malo prispieť k modernizácií som za. Je to rozumná  

                       investícia.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Hruška – je to veľa peňazí, ale sú to veci, ktoré nás dobehnú. Je to zaujímavé. Riadilo by sa  

                    to z jedného centra? 

Odpovedal ihneď p. Šobich 

p. zástupkyňa – je to pre nás ako aj občanov veľká suma, úrok pre samosprávy a VUC je  

                          výhodný. Vymenia sa staré stĺpy a ušetrí sa elektrická energia. Je to projekt,  

                          ktorý by malo podporiť každé mesto. Treba to urobiť, aby nás iné obce  

                          nepredbehli. Určite sa na takýto projekt budú hlásiť iné mesta aj obce a VUC.  

 

p. prednosta – uznesenia sú robené podľa vzoru, ktoré sú na Envirofonde. Jedno uznesenie je  

                       na schválenie úveru a druhé na realizáciu investície. Z tohto fondu čerpajú  

                       viaceré obce, bolo by dobré zúčastniť sa tejto výzvy. Je to investícia do  

                       budúcnosti.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 33 

 Realizácie investície – Rekonštrukcia verejného osvetlenia v meste Turzovka  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 34 

 

AD 17/ Harmonogram zasadnutí MsZ na rok 2023 

             Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom 

a tvoria prílohu tejto zápisnice.  

p. zástupkyňa – uviedla predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 35 

 

AD 18/ Voľba členov pracovných komisií  

     Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom a 

tvoria prílohu tejto zápisnice.  

p. zástupkyňa – uviedla predmetný bod rokovania  

p. Mravec – z komisie výstavby vypadol p. Mekyňa, ak by sa dal doplniť. 

p. Rudinská – do komisií sa prihlásilo v minulom volebnom období veľa  ľudí, následne sa  

                       komisií nezúčastňovali a koľkokrát neboli uznášania schopné. Poprosila by som  

                       navrhnutých členov aby sa komisií zúčastňovali, aby mali zmysel.  
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Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 36 

 AD 19/ Návrh na delegovanie kandidátov do TKO Semeteš   

         Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom a 

tvoria prílohu tejto zápisnice.  

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 37 

 

AD 20/ Plán zimnej údržby MPS    

         Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom a 

tvoria prílohu tejto zápisnice.  

p. Šobich – uviedol predmetný bod rokovania  

p. Kobolka – ľudia sú nezodpovední, bolo by dobré urobiť výzvu napr. pre Energetiku ako je  

                      Mierová ulica, je tam obojsmerná premávka. Stoja tam autá z jednej, z druhej  

                      strany, veľa ľudí tam prichádza na poštu. Týmto občanom dať najavo, že táto ulica  

                      nie je parkovisko. Zimná údržba v tejto časti sa nedá robiť keď sú tam tieto autá  

                      zaparkované. Energetika Turzovka je správca bytového fondu, bolo by dobré  

                      upozorniť občanov výveskami.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. zástupkyňa – ďakujem za vytvorenie parkovacích miest v meste p. Ing. Janovi Červeníkovi a p.  

                          riaditeľovi MPS. Parkovacie miesta sa rozšírili a ľudia majú kde parkovať.  

                          Vybudovali sa pozdĺžne parkovacie miesta okolo zelených bytoviek. Veľa ľudí  

                           parkuje pri výjazde, je to bližšie. Autá chodia nebezpečne, nie sú tam teraz kvôli  

                           zimnej údržbe spomaľovače. Veľakrát deti vybehnú k popolniciam, taktiež  

                          bránia zimnej údržbe zle zaparkované autá.  

                        - ráno na celej ulici Jašíkovej sú zaparkované autá, na autách je sneh a ľudia sa    

                          sťažujú.  

p. Mravec – aby sa nezabúdalo na čistenie lávok, môže tam dôjsť niekedy k úrazu, z dôvodu  

                     ťažkého snehu. Nielen v mestskej časti Hlinené, ale aj Vyšný Koniec aj iné mestské  

                     časti.   

                   - pán Šobich spomínal nebezpečné úseky jedným z nich je aj ulica Nádražná,  

                     popri Gymnáziu. V minulosti sa tam stalo viac nehôd, kedy ľudia neubrzdili, skočili  

                     v oplotení cintorína. Upozorniť pracovníkov, aby tento úsek viac posypali a možno  

                     by bolo dobré v budúcnosti dať tu dopravnú značku a znížiť v tomto úseku rýchlosť.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 38 

 

AD 21/ Správa o ukončených kontrolách    

         Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručené elektronicky všetkým poslancom a 

tvoria prílohu tejto zápisnice.  

Výsledok hlasovania viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 39 
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AD 22/ Rôzne 

    

p. Mravec – som členom farskej rady a bol som oslovený, aby som požiadal o schválenie dotácie, ktorá  

                    bola doručená na mesto Turzovka. Farský úrad zabezpečil realizáciu celej stavby – zosun  

                    svahu u kostola v Dlhej nad Kysucou. Bol vypracovaný projekt a uskutočnila sa realizácia  

                    zásypu oporného múru. Financovanie zabezpečil z časti farský úrad, časť poskytol aj  

                    Biskupský úrad, boli vyhlásené aj zbierky. Po zaplatení všetkých výdavkov ostáva 7500eur  

                    na dofinancovanie zásypu oporného múru. Bol som požiadaný, aby sme to pri prvej zmene  

                    rozpočtu na budúci rok túto sumu uviedli a farskému úradu uvedenú sumu preplatili.  

                    Celkový náklad na celú realizáciu bol 120 000eur.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Hruška – rozprával som sa s Ing. Janom Červeníkom o tomto probléme. On tam vykonával stavebný  

                   dozor. Bol som tam aj v čase povodní. Pokiaľ to bude v súlade s rozpočtovými pravidlami  

                   som za.  

p. zástupkyňa – taktiež podporím tento projekt, sama som bola svedkom toho ako sa stavali ostatné  

                          okolité kostoly, všetci Kysučania prispievali na tieto kostoly aj občania z mestskej časti  

                          Dlhá. Určite ak nájdeme spôsob, tak tento projekt podporím.  

 

p. Mravec – zúčastnil som sa aj pri realizácií opravy. Je to dobre zabezpečené a suma tých 120 000eur  

                    je dobrá cena. Za takýto výkon prác by to iná firma za túto sumu neuskutočnila.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

 

p. primátor – dostal som list od zamestnancov MPS – Vec – Žiadosť o zvýšenia platov. P. primátor  

                     citoval z listu zamestnancov. Poprosil pána riaditeľa MPS, aby oboznámil ako je to  

                     s mzdami zamestnancov MPS.   

p. Šobich – zamestnanci sú vyplácaní na základe vnútorného mzdového predpisu v súlade zo zákonom  

                   553 z roku 2003 a ďalších noviel. Plat sa skladá z tarifného platu, osobného príplatku  

                   a príplatku za prácu za sobotu a nedeľu, príplatok za prácu v noci a sú tu aj príplatky za   

                   nadčas. Každý zamestnanec je zaradený no platovej triedy a stupňa, podľa odpracovaných   

                   rokov, akú prácu vykonáva.  Prikláňam sa k zamestnancom, dlhodobo boli tieto platy nízke.  

                   Navyšovanie bolo o 6 percent 7 percent. Je to málo. Sú tu aj pracovníci, ktorí budú  

                   odchádzať do dôchodku. Možno skúsime ich prácu prerozdeliť, žeby sa ušetrilo.  

Odpovedal ihneď p. primátor  

p. Hruška – MPS zabezpečuje veľmi veľa vecí v rámci fungovania mesta. Ľudia si zaslúžia väčšie platy,   

                   zohnať kvalifikovaného šoféra je ťažké za poskytnuté platové podmienky. Doba je ťažká  

                   a bude ešte ťažšia. Ako zvolený predseda finančnej komisie to určite zahrnieme do  

                   najbližšej finančnej komisie.  

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. zástupkyňa – ako spomínal pán riaditeľ sú tie platy nízke, ale tabuľkové zaradenia sú v poriadku.  

                          Vždy keď požiadal o viac peňazí mesto vyšlo v ústrety. Vážime si prácu zamestnancov  

                          MPS. Boli ohodnotení polročne aj koncoročne ako aj pracovníci Mestského úradu.  

                          Pokiaľ sa nezmenia tabuľky, bude môcť mesto prispieť na ohodnotenie zamestnancov 

vo forme odmeny. 

p. Mravec – podporím tento návrh ak bude predložený na finančnej komisii. Pokiaľ to nebude navýšenie  

                   tak aj jednorazová odmena. Kvalitných šoférov treba ohodnotiť.  

Odchod p. poslankyňa PaedDr. Eleonóra Rudinská.  

p. Kobolka – máme už schválené rozpočty, blíži sa ťažké obdobie, bude stúpať aj náročnosť, či už pri  

                     zimnej údržbe, zvážaní komunálneho odpadu. Všetci zamestnanci si zaslúžia zvýšené  

                     platy, či už odmeny ale príplatky, za odvedenú prácu. Nie je problém pre pána riaditeľa,  

                     aby našiel prostriedky pre aktuálne ohodnocovanie pracovníkov. Ak bude problém  

                     s finančnými prostriedkami na ohodnotenie pomôžeme. Či už sú to šoféri, upratovačky  

                     určite pri zmene rozpočtu podporíme pána riaditeľa.  

Odpovedal ihneď p. primátor 
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Pán primátor oslovil poslancov, že ak by mali dajaký problém môžu prísť, dvere majú otvorené. 

Musíme spolu spolupracovať. Budeme sa stretávať na komisiách. Musíme byť aktívni. Sú 

rozpracované viaceré projekty o ktorých informoval. Poďakoval za prácu p. Ing. Marianovi 

Masnicovi, ktorý odchádza z Mestského úradu do novej práce na Obecný úrad Makov. Poprial 

aby sa mu darilo. Na jeho miesto prichádza p. JUDr. Ing. Richard Mekyňa.  

Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný, primátor mesta poďakoval všetkým 

poslancom za účasť, poprial všetko dobré a rokovanie MsZ ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prílohou zápisnice je Index zvuku + Výsledky hlasovaní zaznamenané systémom H.E.R. 
 

 

 

 

 

Prednosta MsÚ                                                                                     Primátor mesta                            

JUDr. František MRAVEC v.r.                                                     JUDr. Ľubomír GOLIS v.r. 
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Zapísala: Darina Ježíková , pracovníčka MsÚ 


